



日本网孢牛肝菌

Heimioporus japonicus (Hongo)

E. Horak

属于担子菌门Basidiomycota, 蘑菇纲Agaricomycetes, 牛肝菌目Boletales, 牛肝菌科Boletaceae。江西科技师范大学硕士研究生穆新华2021年8月12日摄于江西九岭山国家森林公园自然保护区。

研究论文

- 240103 黑龙江街津山国家森林公园大型真菌多样性
武崇高, 朱桐, 崔云龙, 刘雪峰, 赵勇, 刁桂萍
- 240151 贵州湄潭自然保护区大型真菌物种多样性
杨云深, 王万坤, 邓春英, 韩燕峰
- 240175 华东、华中和华北城市不同生境土壤可培养真菌组成和多样性
白艳敏, 任玉连, 董醇波, 张延威, 韩燕峰
- 240160 长白山牛皮杜鹃ERM真菌*Hyaloscypha hepaticicola*及其生物学特性
苏丹, 许榕凡, 孙晓东, 戴冠华, 吕国忠, 杨红
- 240170 杜鹃兰种子共生萌发真菌的生物学特性
赵小红, 雷美艳, 韩量, 蒲潇, 韦中强, 肖波
- 230261 菠菜球状孢囊菌根腐病的病原
赵颖, 周亚男, 梁晨, 赵丽丽, 杨丽娟, 李宝筠
- 240180 醛酮还原酶*akr*基因对糙皮侧耳生长发育的影响
弥春霞, 朱晓凯, 卢树卓, 邬向丽
- 240181 烟曲霉*ERG3*基因在米诺环素与唑类药物协同抗烟曲霉中的机制
周晔, 张恒, 龚霄, 孙毅, 高露娟
- 240183 内源*ras*启动子提高草菇*cat2*基因表达效率的研究
朱嘉宁, 孙万合, 雷元曦, 王瀚强, 仝建民, 赵风云
- 240195 祁连山褐色双孢蘑菇的驯化栽培
梁倩倩, 丁玲强, 田丽雯, 王玉臻, 牛鑫, 单华佳
- 240142 适宜工厂化栽培香菇菌株的筛选和评价
孔昊, 戴鑫, 章炉军, 张帅, 宋秋潇, 王丽
- 240185 不同羊肚菌菌株的子实体挥发性风味成分分析及其香气评价
张谦, 许瀛引, 董茜, 舒雪琴, 张仕林, 谢丽源, 彭卫红, 王海霞
- 240110 低压静电场预处理对银耳干燥特性及品质的影响
赵茹月, 张芃, 胡嘉森, 林少玲



Heimioporus japonicus (Hongo)
E. Horak

Basidiomycota, Agaricomycetes, Boletales, Boletaceae. Courtesy of Mr. MU Xin-Hua, postgraduate from Jiangxi Science and Technology Normal University, taken from Jiulingshan National Nature Reserve, Jiangxi, 12 August 2021.

Research papers

- 240103 **Macrofungal diversity in Jiejin Mountain National Forest Park, Heilongjiang Province**
WU Chonggao, ZHU Tong, CUI Yunlong, LIU Xuefeng, ZHAO Yong, DIAO Guiping
- 240151 **Diversity of macrofungi in Guizhou Fuyan Nature Reserve**
YANG Yunshen, WANG Wankun, DENG Chunying, HAN Yanfeng
- 240175 **Composition and diversity of soil culturable fungi in different urban habitats in East, Central and North China**
BAI Yanmin, REN Yulian, DONG Chunbo, ZHANG Yanwei, HAN Yanfeng
- 240160 **ERM fungus *Hyaloscypha hepaticicola* on *Rhododendron aureum* in Changbai Mountains and its biological characteristics**
SU Dan, XU Rongfan, SUN Xiaodong, DAI Guanhua, LYU Guozhong, YANG Hong
- 240170 **Biological characteristics of a symbiotic fungus promoting seed germination of *Cremastra appendiculata***
ZHAO Xiaohong, LEI Meiyang, HAN Liang, PU Xiao, WEI Zhongqiang, XIAO Bo
- 230261 **The pathogens of spinach *Globisporangium* root rot**
ZHAO Ying, ZHOU Yanan, LIANG Chen, ZHAO Lili, YANG Lijuan, LI Baodu
- 240180 **Effects of aldo-keto reductase *akr* gene on the growth and development of *Pleurotus ostreatus***
MI Chunxia, ZHU Xiaokai, LU Shuzhuo, WU Xiangli
- 240181 **Mechanism of synergistic antifungal activity of minocycline and azole drugs mediated by *ERG3* gene in *Aspergillus fumigatus***
ZHOU Ye, ZHANG Heng, GONG Xiao, SUN Yi, GAO Lujuan
- 240183 **Endogenous *ras* promoter enhancing the expression efficiency of *cat2* gene in *Volvariella volvacea***
ZHU Jianing, SUN Wanhe, LEI Yuanxi, WANG Hanqiang, YUN Jianmin, ZHAO Fengyun
- 240195 **Domestication and cultivation of a wild brown strain of *Agaricus bisporus* collected from Qilian Mountains**
LIANG Qianqian, DING Lingqiang, TIAN Liwen, WANG Yuzhen, NIU Xin, SHAN Huajia
- 240142 **Screening and evaluation of *Lentinula edodes* strains suitable for industrial cultivation**
KONG Hao, DAI Xin, ZHANG Lujun, ZHANG Shuai, SONG Qiuxiao, WANG Li
- 240185 **Analysis and evaluation of volatile compounds in different fruiting bodies of different strains of *Morchella***
ZHANG Qian, XU Yingyin, DONG Qian, SHU Xueqin, ZHANG Shilin, XIE Liyuan, PENG Weihong, WANG Haixia
- 240110 **Effects of low-voltage electrostatic field pretreatment on drying characteristics and quality of *Tremella fuciformis***
ZHAO Ruyue, ZHANG Peng, HU Jiamiao, LIN Shaoling